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Till styrelsen för Upplands Ishockeyförbund 
 
Protokoll för styrelsemöte nummer 2 verksamhetsåret 2023–2024 
Datum: Tisdag 22 augusti 2023 
Tid: kl. 18:00  Plats: Kansliet, Stångjärnsgatan 8 Uppsala 

Närvarande: Christian Borg, Christopher Hoerschelmann, Annika Carlqvist, Katarina 

Larsson, Peter Hägg, Niklas Karlsson. 

 
FÖREDRAGNINGSLISTA 

1. Sammanträdet öppnas 
2. Föregående protokoll – Läs det här 
3. Kortfattade rapporter 
- Svenska Ishockeyförbundet (Christian) 
- Region Öst (Christian) 
- Hockeykontoret (Anton) 

1. Uppdatering nyheter, Anna Lena Hildelid ny ekonomiassistent. Presentation av Patrik 
”Fagge” Fagerlund, Grafiska profilen, konferens med SIF och alla regioners 
tjänstemän 28-30aug. 

- Distriktsförbundets ekonomi/budget läge mot utfall kort varje område (Annika) 
1. Eftersom Britta lämnade uppdraget nyligen så har ingen större kontroll av ekonomin 

gjorts. Totalt sett ser det bra ut men olika inbetalningar behövs ses över.  
- Tävlingskommittén (Erik) 

1. Övergångar är ett område som har tagit mycket tid.  
2. Det förbereds inför kommande säsong.  

- Utbildningskommittén (Annika) 
1. Utbildningar ligger ute för anmälan 
2. Hittills är det lågt antal deltagare som har anmält dig till utbildningarna.  
3. Fortbildning kommer senare.  

- Funktionäskommittén (Niklas) 
1. DAIF träff har genomförts med Sörmland, endast 3 föreningar från Uppland deltog.  
2. DAIF Utbildning på gång tillsammans med David Bergman på SIF.  
3. DAIF rollen behövs lyftas in i bestämmelserna för att betona hur viktigt det är att 

föreningarna värnar om sina domare.  
4. Sponsringsarbete ska försöka göras för att hålla nere kostnaderna på 

domarutbildningarna.  
5. Domarprojektpengar ska användas som första steg att använda till 

distriktsdomarutbildning.  
6. OVR-Light utbildning planeras under september.  

- Utvecklingskommittén (Katarina och Peter) 
1. Uppstartsmöte i juni  
2. Ålandsläger med Bruttotruppen, det var bra genomfört men konceptet kommer inte 

köras igen.  
3. Statusen på ”Upplands verksamheten” behövs höjas.  
4. Ekonomin kring utvecklingskommittén ska ses över.  
5. Hockeyn behöver komma ut till skolan i något slags arbete.  

- Föreningskommittén (Christopher & Christian) 
1. Ingen verksamhet  
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4. Skrivelser 

5. Beslutsärenden 

• Fråga om förbundet kan byta bank 
• Förbundet/kansliet har senaste åren haft en hel del problem med Swedbank hur de ger vår 

organisation service/support i ärende. Därav för förslaget att se över att byta till exempelvis 
sparbanken eller annan bank.  

• Styrelsen beslutar att arbetet med att ingå i avtal med en ny bank ska 
påbörjas.  

• Obetalda fakturor  
• För att få delta i seriespespel får det inte finnas obetalda skulder till förbundet. Se bilaga 4 

• Styrelsen beslutar att Rimbo IF, Uppsala Young HC, Norrtälje IK ska få en 
ytterligare påminnelse för att betala fakturan för att kunna delta i seriespel 
säsongen 2023/2024.  

• Styrelsen beslutar att Gästrike-Hälsinge Nations IF, fakturan ska krediteras 
för de bedriver ingen verksamhet under säsongen 2023/2024.  

• Styrelsen beslutar att IK Kometen, fakturan ska krediteras och eftersom 
föreningen inte har betalat medlemsavgiften även för 2022/2023. Styrelsen 
beslutar om att föreningen utesluts från Upplands Ishockeyförbund.  

• Inköp av släpvagn för transport av utrustning 
• Förbundet har i samband med spelarutbildning/distriktslag och tränarutbildningar behov att 

köra material som inte alltid finns på plats i ishallen. T.ex. tränarutbildningarna har 
styrkelyftsutrustning som är otympligt att lasta in i bagagelucka och har viktplattor på totalt 
375kg + övrig motorisk utrustning. Ekonomisk kalkyl 

• Styrelsen beslutar att Niklas får i ansvar att ta fram offerter på billigare släp 
med kåpa som även har en Totalt vikt på 750kg, bromsat, ramp och kan lasta 
500kg. För att fler bilar ska kunna köra släpet. 

 
6. Övriga frågor 

• Vakant post på kassörsrollen 
▪ Styrelsen beslutar att kalla medlemmarna till extra årsmöte, genomförs 

digitalt den 3 oktober 19.00  

• På extra årsmötet ska val till ny kassör behandlas. 

• Tills årsmötet har skett kliver Peter Hägg in som ordinarie ledamot. 

• Påminnelse om att använda rätt logga och rätta andra i omgivningen. Finner du här  

• Verksamhetsplan/Aktivitetsplan 
▪ Respektive kommitté behöver sätta sig ner och skapa en aktivitetsplan utifrån den 

verksamhetsplan som fastställdes. Denna verksamhetsplan behöver vara klar till styrelsemötet 
22 augusti och kommer vara ett underlag till våra styrelsemöten. Dessa ska skickas in till 
anton.wallgren@upplandshockey.se för sammanställning. Se gemensamma 
verksamhetsplanen här. Dragning av budget 2023–2024 

▪ Styrelsen beslutar att Aktivitetsplanen ska komma in omgående till Anton för 
sammanställning.  

• Med aktivitetsplanen kan vi även skapa projekt kopplat till Fortnox så 
redovisningen blir lättare att följa men även se vad som följer budget 
eller inte.   

• Marknadsföringsarbete, ett önskemål från föreningarna, Se bilaga 3.1, 3.2 & 3.3.  
▪ Föreningarna har efterfrågat material som dem kan använda för att öka intresset för sporten 

men även engagemanget ute i föreningarna. Se bilaga 3.4.  
▪ Sponsringsarbete kan vara ett sådant sätt vi kanske kan använda Komson? 

▪ Styrelsen beslutar att ge uppdrag till Komson att redovisa ett förslag den 14 
september 19.30 digitalt via Teams.  

https://upplandhockeyn.sharepoint.com/sites/UpplandsIshockeyfrbund/Shared%20Documents/General/Styrelsen/Protokoll%20-%20Kallelser%20-%20Inför%20Styrelsemöten/Kallelse/2023-2024/Styrelsemöte%2022aug2023%20Bilaga%204%20Obetalda%20per%20230820.pdf
https://upplandhockeyn.sharepoint.com/:x:/s/UpplandsIshockeyfrbund/EarSv1Ka_U5KkdGsJM7AG2MBEg9tANa9JXEcOcWXGxciRQ?e=8jAN1C
https://upplandhockeyn.sharepoint.com/sites/UpplandsIshockeyfrbund/Shared%20Documents/General/Bilder/Upplands%20Ishockeyförbund%20Logotyper
mailto:anton.wallgren@upplandshockey.se
https://upplandhockeyn.sharepoint.com/:b:/s/UpplandsIshockeyfrbund/EdZafYMmQURHp0S0t18k5lsBcobyBPq3E7_ZRFOkrOnXLw?e=aGVW8g
https://upplandhockeyn.sharepoint.com/:b:/s/UpplandsIshockeyfrbund/EdZafYMmQURHp0S0t18k5lsBcobyBPq3E7_ZRFOkrOnXLw?e=aGVW8g
https://upplandhockeyn.sharepoint.com/:b:/s/UpplandsIshockeyfrbund/EaXUxJ5fJn5CnxPbiN_Zal8BAv5n9ZmvWgLdVX7yrOkojA?e=jwLGHv
https://upplandhockeyn.sharepoint.com/sites/UpplandsIshockeyfrbund/Shared%20Documents/General/Styrelsen/Protokoll%20-%20Kallelser%20-%20Inför%20Styrelsemöten/Kallelse/2023-2024/Styrelsemöte%2020juni2023%20Bilaga%203.1%20Komson%20mejl.pdf
https://upplandhockeyn.sharepoint.com/sites/UpplandsIshockeyfrbund/Shared%20Documents/General/Styrelsen/Protokoll%20-%20Kallelser%20-%20Inför%20Styrelsemöten/Kallelse/2023-2024/Styrelsemöte%2020juni2023%20Bilaga%203.2%20Komson%20din%20marknadsavdelning.pdf
https://upplandhockeyn.sharepoint.com/sites/UpplandsIshockeyfrbund/Shared%20Documents/General/Styrelsen/Protokoll%20-%20Kallelser%20-%20Inför%20Styrelsemöten/Kallelse/2023-2024/Styrelsemöte%2020juni2023%20Bilaga%203.3%20Komson%20vad%20får%20man%20med%20en%20marknadsavdelning.pdf
https://upplandhockeyn.sharepoint.com/sites/UpplandsIshockeyfrbund/Shared%20Documents/General/Styrelsen/Protokoll%20-%20Kallelser%20-%20Inför%20Styrelsemöten/Kallelse/2023-2024/Styrelsemöte%2020juni2023%20Bilaga%203.4%20Resonemang%20kring%20marknadsföringsarbete%20i%20Uppland.docx
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• Svenskhockey.TV 
• Fler föreningar bör installera i sina ishallar. Detta är även ett verktyg för förbundet att 

använda till utveckling, tävling och domare, men även disciplinnämnden.  

• Styrelsen beslutar att: 
1. sammanställa vilka föreningar har idag 
2. Vilka skulle vi kunna stötta/uppsöka att installera detta verktyg  

• Övergångar på Juniornivå 
• Hur behåller vi fler spelare i våra Juniorlag? Konsekvens att fler lämnar distriktet, färre spelare 

till seniorhockeyn.  

• U16 Uppland 
• Svårt med att få ihop lag till serie i U16 Uppland 

• Styrelsen beslutar att Erik kontaktar berörda föreningar och lyssnar på deras 
inställning på att hitta alternativa serier för föreningarna med U16 lag.  

 
 
 
 
 
7.    Nästa sammanträde  
19 sep 2023 (digitalt), därefter 17 oktober fysiskt i Knivsta (CIK), 21 november digitalt, 19 december 
fysiskt i Uppsala, 16 januari ute hos förening, 20 februari digitalt, 19 mars ute hos förening, 16 april 
digitalt, 14 maj på kansliet. Förbundsstämma 11 juni 2024.  
 
Extra sammanträde den 14 september 18.30 digitalt. 
Extra årsmöte 3 oktober 19.00 digitalt.   
 
8.    Sammanträdet avslutas 
 
 

Välkommen! 
Christian Borg 


